GPSC Regional City Academy-Asia 全球可持续城市平台亚洲城市学院

2025.5.12 -5.14 中国·广州

世界银行 - 全球可持续城市平台 中国城市和小城镇改革发展中心 联合主办

会议手册





















背黒

◎ GPSC 及其区域城市学院

全球可持续城市平台(GPSC)由世界银行牵头,全球环境基金(GEF)资助,是一个连接城市和合作伙伴的 全球跨学科知识平台。该平台通过提供专业技术支持、创新工具及协同合作平台,助力城市应对快速城镇化与 气候变化带来的复杂挑战。作为 GPSC 的核心常规项目,区域城市学院旨在提升城市决策者与实践者的综合能 力。该项目采用模块化教学模式,为参与者提供可持续城市发展管理工具,促进国际先进经验交流,搭建全球 专家互动网络,并协助制定城市诊断报告与可实施行动计划,系统性优化城市发展效能。

◎首次 GPSC 区域城市学院活动 - 亚洲区域城市学院

快速的城市化为亚洲城市发展带来了机遇与挑战,亚洲各地城市面临着气候风险、洪涝灾害、资源限制等挑战, 正在积极探索韧性与低碳发展的转型之路。本期亚洲区域城市学院活动将重点关注亚洲城市发展的独特需求, 为城市提供交流合作平台,分享经验并共同制定韧性、低碳和包容性发展的城市规划战略。

该活动由世界银行 - 全球可持续城市平台 (GPSC) 和中国城市和小城镇改革发展中心 (CCUD) 联合举办,广州 市规划和自然资源局协办,广州市城市规划勘测设计研究院有限公司(GZPI)支持,将于 2025 年 5 月 12 日 至 14 日与世界银行 Infra4Dev 会议同期在广州举行。

广州市通过建设蓝绿基础设施提升城市韧性,推行海绵城市行动治理内涝,展示了城市可持续发展实景解决方 案,其创新实践为其他城市提供示范。

◎期望与承诺

城市学院活动旨在提供一个互动平台,就选定主题进行学习和交流。各参会城市需提前做好准备,在专题研讨 环节积极分享本地的实践成果与经验。在深入学习环节之前,我们将向每个参与城市提供背景材料。

主要主题和议题概述

主题一:

明日蓝图 – 城市韧性规划

亚洲城市正面临日益加剧的气候风险、资源约束和快速城镇化挑战。城市规划在将韧性和可持续性融入土地利 用规划和城市发展战略方面发挥着关键作用。本次会议旨在探讨将城市扩张与气候适应和脱碳目标相结合的关 键框架、政策工具和规划方法。关键主题包括:

- ·土地利用规划——将城市发展、经济发展、低碳和韧性纳入总体规划和长期城市发展战略
- ·气候智慧型城市发展工具——情景规划、风险评估和政策工具
- · 机构协调——促进跨部门气候行动合作

主题二:

城市中的自然——建设绿色和蓝色基础设施,增强城市韧性

基于自然的解决方案能提供经济有效的方法来增强城市韧性、降低气候风险和改善宜居性。本主题重点关注城 市如何整合绿色和蓝色基础设施,例如用于洪水管理的海绵城市建设、用于管理城市热量的被动解决方案以及 用于增强城市生物多样性的绿色走廊。参与者将探索实用工具、融资机制和治理结构,使城市能够利用自然实 现可持续发展。关键主题包括:

- ·海绵城市——设计构建吸水、蓄水、净水、用水的弹性水循环系统
- ·用于管理城市热量的蓝绿基础设施——城市降温、社区更新等案例研究
- ·城市生物多样性绿色走廊
- ·政策与金融创新——将基于自然的解决方案融入城市投资

这两大主题将融入为期三天的活动以及 Infra4Development 联合会议中。

参会者

○各国政府和城市:

◎全球环境基金相关执行机构

02

GEF-8 亚洲参与城市所在国家:中国、马来西亚、蒙古、菲律宾和斯里兰卡。 GEF-7亚洲参与城市所在国家:中国、印度和印度尼西亚。

○合作伙伴组织和专家

亚洲其他城市。













此议程截止 2025 年 5 月 8 日,最新版本请在 GPSC 官网查看 https://www.thegpsc.org/events/gpsc-regional-city-academy-asia

◎ 5月12日(星期一)

开幕式

09:00 - 10:00

欢迎和开幕致辞

致辞嘉宾:

陈广哲 世界银行副行长

刘 强 中国城市和小城镇改革发展中心副主任

陈 杰 广州市委常委、常务副市长,广州开发区党工委书记、管委会主任,黄埔区委书记

主持人:

张 明 世界银行城市、减灾、土地局全球主任

全球可持续城市平台 GPSC 介绍

演讲嘉宾:

王雪漫 世界银行 GPSC 负责人

Aloke Barnwal 全球环境基金秘书处,可持续城市负责人

主持人:

Angelica Nunez 世界银行城市、韧性和土地全球实践局副局长

集体照

10:00 - 10:50

主题: 深入探讨国家、区域、城市层面的综合规划,以支持城市增长和经济发展,并确保"绿色"和"蓝 色"空间,以保护生态、增强城市韧性。

主题演讲 1: 应对气候变化: 城市韧性与绿色低碳发展

演讲嘉宾:

李晓江 中国城市规划设计研究院原院长、中国工程勘察设计大师

主题演讲 2: 中国国土空间规划和城市发展战略

演讲嘉宾:

徐小黎 自然资源部国土空间规划研究中心副主任

主持人:

姜 莉 广州市规划和自然资源局副局长

10:50 - 11:05

11:05 - 11:25

茶歇

长三角绿色生态一体化示范区及周边区域生态评价与规划

演讲嘉宾:

蔡永立 上海交通大学设计学院、自然资源部国土空间生态治理数字工程技术创新中心

Q&A

主持人:

白 玮 中国城市和小城镇改革发展中心国际合作部主任

11:25 - 12:30

参会城市介绍

演讲嘉宾:

国家 / 城市代表

主持人:

王雪漫 世界银行 GPSC 负责人、Pallavi Sengupta 世界银行

12:30 - 13:30

午餐休息













◎ 5月12日(星期一)

会议1

13:30 - 15:30

国土空间规划和绿色发展的广州实践

演讲嘉宾:

姜 莉 广州市规划和自然资源局副局长

新加坡绿色总体规划

演讲嘉宾:

Ng Boon Gee 新加坡公园管理局部门主任

巴黎与巴黎大都会战略规划 - 加强和构建植被绿化的重要作用(线上)

演讲嘉宾:

Patricia Pellou 巴黎城市规划局副局长

Yann Fanch Vauléon 巴黎城市规划局景观设计师

Q&A

主持人:

Augustin Maria 世界银行全球城市与气候变化负责人

广州规划展览馆参观

议程

◎ 5月13日(星期二)

会议2

09:00 - 09:15

第一天的总结讨论

主持人:

Mia Linnea Callenberg 全球环境基金环境专家

09:15 - 10:45

主题演讲:城市中的自然——建设绿色和蓝色基础设施以增强城市韧性

演讲嘉宾:

Till Rehwaldt Rehwaldt 景观设计事务所创始人

城市实践 1: 广州番禺: 绿色基础设施投资框架

演讲嘉宾:

刘彦廷 Rehwaldt 景观设计事务所

吴 婕 广州市城市规划勘测设计研究院有限公司

城市实践 2: 纽约和阿姆斯特丹城市实践

演讲嘉宾:

Matthijs Bouw 宾夕法尼亚大学韦茨曼设计学院教授

城市实践 3: 上海超大城市环境治理: 从安全托底到生态共生

演讲嘉宾:

王瑟澜 上海城投集团下属上海环境集团股份有限公司董事长

Q&A

主持人:

Angelica Nunez 世界银行城市、韧性、土地全球实践局副局长

10:45 - 11:00













◎ 5月13日(星期二)

会议2

11:00 - 12:30

主题: 助力绿色基础设施规划和投资的工具

城市自然资产核算与管理

演讲嘉宾:

韩宝龙 中国科学院生态环境研究中心

土耳其城市绿色基础设施投资框架开发工具及海珠湿地自然资本核算

演讲嘉宾:

王雪漫 世界银行 GPSC 负责人

解码城市生态脉搏——广州城市生态系统监测体系与实践

演讲嘉宾:

李志琦 广州市林业和园林科学研究院生态信息研究所所长 / 国家林草局广州城市生态站副站长

将生态功能融入景观和项目设计

演讲嘉宾:

Bruno Marques 国际景观建筑师学会主席

李 雄 北京林业大学副校长、中国风景园林学会副理事长

Paul Chen 香港景观建筑师学会主席

Q&A

主持人:

Yoonhee Kim 世界银行城市、韧性、土地全球实践局副局长

12:30 - 13:30

午餐休息

议程

◎ 5月13日(星期二)

会议2

13:30 - 15:00

主题: 将绿色基础设施融入社区更新,将生态功能融入景观和项目设计

GEF7 中国绿色和碳中和项目总体介绍

演讲嘉宾:

王雪漫 世界银行 GPSC 负责人

项目城市分享:成都、宁波、重庆

演讲嘉宾:

成都、宁波、重庆代表

主持人:

黄琪芸 世界银行高级城市专家,中国与蒙古总协调员

15:00 - 15:10

现场考察目的地介绍

演讲嘉宾:

王小兵 广州市城市规划勘测设计研究院有限公司

现场考察

18:30 – 20:30

GPSC 晚餐会













◎ 5月14日(星期三)

会议3

09:00 - 09:15

第二天的反思和实地考察

主持人:

Pallavi Sengupta 世界银行

09:15 - 10:30

城市蓄排协同治涝研究与应用

演讲嘉宾:

刘广奇 中国城市规划设计研究院水务院副院长

海绵城市: 气候韧性与基于自然的综合解决途径

演讲嘉宾:

王 冬 土人景观生态城市设计中心主任

波哥大市应对城市洪涝灾害的挑战与解决方案

演讲嘉宾:

Vanessa Alexandra Velasco Bernal 波哥大市人居署秘书长

Q&A

主持人:

Ripin Kalra 英国威斯敏斯特大学建筑与城市高级研究员

10:45 - 11:00

议程

◎ 5月14日(星期三)

会议3

11:00 - 12:00

GEF8 可持续城市项目:城市的自然和绿色城市基础设施

演讲嘉宾:

中国、马来西亚、蒙古、菲律宾和斯里兰卡等

主持人:

全球环境基金

12:00 - 13:00

午餐休息

13:00 - 15:30

小组讨论

本次互动环节根据语言,将参与者分成多个小组,共同探讨学院的 1-3 个关键收获,并探讨这些经验如何支持未 来的项目实施。

- · 小组讨论及演示准备 60 分钟
- · 小组演示(每组5分钟)-40分钟
- · 开放式讨论 15 分钟
- · 总结思考 5 分钟

每个小组将完成一份简短的模板,并通过5分钟的简短演示分享他们的见解。环节结束时,将进行开放式讨论, 重点介绍共同面临的挑战、创新解决方案以及跨城市持续合作的机会。

演讲嘉宾:

城市代表

15:30 - 15:45

GPSC 下一步行动

演讲嘉宾:

王雪漫 世界银行 GPSC 负责人 Aloke Barnwal 全球环境基金

15:45 – 16:00











◎ 5月14日(星期三)

会议 4—GPSC 与 infra4development 联合举办

16:00 - 17:00

小组讨论: 利用城市土地和基础设施创造就业和增强韧性

本次会议旨在汇集城市实践者和 Infra4Development 的演讲者,分享利用城市土地和基础设施发 展在弹性城市环境中创造就业机会的观点。

主持人:

陈广哲 世界银行副行长、副总裁 全球基础设施

嘉宾:

刘 志 北京大学林肯土地政策研究所所长

Stephane Straub 世界银行基础设施首席经济学家

Martin Rama 世界银行顾问(世界发展报告 2013 就业问题主任、前特区及拉美地区首席经济学家) Stephane Hallegatte 世界银行首席气候经济学家

17:00 - 18:00

讨论:为宜居、高效和可持续的城市提供融资

本次会议旨在汇集城市实践者和 Infra4Development 的演讲者,分享有关如何资助城 市发展以在亚洲建设宜居、高效和可持续城市的观点。

主持人:

Sebastian-A Molineus 全球基础设施战略与运营总监

嘉宾:

张 明 世界银行城市、韧性、土地局全球局长

Vanessa Alexandra Velasco Bernal 波哥大市人居署秘书长

Erik Berglof 亚投行首席经济学家

Rana Hasan 亚洲开发银行南亚首席经济学家

18:00 - 18:20

总结

张 明 世界银行城市、韧性、土地局全球局长

Global Platform for Sustainable Cities (GPSC)



Guangzhou, China May 12-14, 2025

Jointly Organized by GPSC-World Bank and China Center for Urban Development

AGENDA





















BACKGROUND

GPSC and its Regional City Academy

The Global Platform for Sustainable Cities (GPSC), led by the World Bank and funded by the Global Environment Facility (GEF), serves as a global knowledge platform that connects cities and partners across disciplines. It provides technical expertise, innovative tools, and a convening space for cities to tackle complex challenges arising from rapid urbanization and climate change. The Regional City Academy is a core initiative of the GPSC, conducted on a regular basis, to strengthen the operational capacity of city leaders and urban practitioners. This learning program offers practical training modules to equip participants with tools for managing sustainable urban development. It fosters the exchange of best practices, enables interactions with global experts, and supports participants in creating diagnostic reports and actionable plans to enhance urban performance.

O GPSC First Regional City Academy – Asia

The upcoming Regional City Academy will focus on the unique needs of Asian cities, where rapid urbanization has presented opportunities and challenges. Cities across Asia face significant climate risks, urban flooding, and resource constraints, while also striving to transition toward low-carbon and resilient growth. This Academy will provide a platform for city leaders to share experiences and co-develop strategies for achieving resilient, low-carbon, and inclusive urban development.

Guangzhou, one of China's leading megacities, exemplifies innovative urban practices, such as building green and blue infrastructure to enhance urban resilience and sponge city initiatives for flood management, making it an ideal venue to showcase real-world solutions for sustainable urban growth. The Academy is jointly organized by the GPSC and China Center for Urban Development (CCUD) in collaboration with the Guangzhou Municipal Planning and Natural Resources Bureau with the support of Guangzhou Urban Planning and Survey Research Institute (GZPI). The Academy will take place in Guangzhou, China, from May 12–14, 2025, in conjunction with the World Bank's Infra4Dev Conference.

© Expectation and Commitment

The City Academy is designed to provide an interactive forum for learning and exchanging ideas on the selected topic. Each participating city should be prepared to actively share its work and experiences with peer cities throughout the deep dive learning session. Background materials will be provided to each participating city before the deep dive learning session.

OVERVIEW OF KEY THEMES AND TOPICS

Theme 1:

Blueprint for Tomorrow - Planning for Urban Resilience

Cities in Asia are facing increasing climate risks, resource constraints, and rapid urban growth. Urban planning plays a pivotal role in integrating resilience and sustainability into land use planning and city development strategies. This session explores key frameworks, policy tools, and planning approaches that help cities align urban expansion with climate adaptation and decarbonization goals. The key topics are:

- · Strategic land use planning embedding urban growth, economic development, low carbon, and resilience into master plan and long-term city growth strategy
- ·Tools for climate-smart urban development scenario planning, risk assessment, and policy instruments
- · Institutional coordination fostering cross-sector collaboration for climate action

Theme 2:

Nature in the City – Building Green and Blue Infrastructure to Enhance urban resilience

Nature-based solutions offer cost-effective ways to enhance urban resilience, reduce climate risks, and improve livability. This theme focuses on how cities can integrate green and blue infrastructure, such as sponge city initiatives for flood management, passive solutions for managing urban heat, and green corridors for enhancing urban biodiversity. Participants will explore practical tools, financing mechanisms, and governance structures that enable cities to harness nature for sustainable urban growth. The key topics are:

- ·Sponge city principles designing cities that absorb, store, and reuse water
- · Green-blue infrastructure for managing urban heat case studies on urban cooling, including neighborhood regeneration
- · Green corridors for urban biodiversity
- · Policy and financial enablers integrating nature-based solutions into urban investments

These two themes are integrated into four sessions of the three-day academy, including a joint session with the participants from Infra4Development.

TARGETED PARTICIPANTS

O National Governments and Cities:

GEF-8 Participating cities in Asia: China, Malaysia, Mongolia, Philippines and Sri Lanka.

GEF-7 Participating cities in Asia: China, India and Indonesia. Other Cities in Asia

Relevant Implementing Agencies of the GEF

O Partner organizations, and experts













This agenda is updated as of May 8. For the latest version, please refer to the GPSC website. https://www.thegpsc.org/events/gpsc-regional-city-academy-asia

Monday May 12

OPENING SESSION

09:00 - 10:00

Welcome and Opening Remarks

SPEAKERS:

Guangzhe Chen Vice President, World Bank

Liu Qiang Deputy Director General, China Center for Urban Development (CCUD)

Chen Jie Executive Vice Mayor, Guangzhou Municipality

Introduced by Ming Zhang, Global Director, Urban, Resilience and Land, World Bank

Introduction to the Global Platform for Sustainable Cities (GPSC)

SPEAKERS:

Xueman Wang GPSC Program Manager, World Bank Aloke Barnwal Sustainable Cities Lead, GEF Secretariat

Introduced by **Angelica Nunez**, Practice Manager, World Bank

Group Photo

Theme: Integrated Urban land use planning and strategies. Deep dive into integrated planning to support urban growth and economic development while securing "green" and "blue" spaces to conserve ecology and enhance urban resilience

Keynote speech 1: Responding to Climate Change: Urban Resilience and Green and Low-Carbon Development

SPEAKERS:

LI Xiaojiang Former Dean of China Academy of Urban Planning and Design, China Master of Engineering Survey and Design

Keynote speech 2: China National Spatial Planning Strategy for Ecology and Resources

SPEAKERS:

XU Xiaoli Deputy Director General, Territorial and Spatial Planning Research Center, Ministry of Natural Resources, China

Introduced by JANG Li, Deputy Director General, Guangzhou Municipal Planning and Natural Resources Bureau

10:50 - 11:05

Coffee Break

11:05 - 11:25

Regional Planning - Path and Innovative Practice of the Yangtze River Delta Ecological Green Integration Demonstration Zone

SPEAKERS:

CAI Yongli Professor, School of Design, Shanghai Jiao Tong University

Q&A

Introduced by **BAI Wei**, Division Director of International Cooperation, CCUD

11:25 - 12:30

Rapid Introduction to Each City

SPEAKERS:

City Participants

Introduced by Xueman Wang, GPSC Program Manager, World Bank Moderated by **Pallavi Sengupta**, World Bank

12:30 - 13:30

Lunch Break













AGENDA

Monday May 12

SESSION 1

13:30 - 15:30

Guangzhou Practice: Territorial and Spatial Planning and Green Development

SPEAKERS:

JIANG Li Deputy Director General, Guangzhou Municipal Planning and Natural Resources Bureau

Singapore Green Master Plan

SPEAKERS:

Ng Boon Gee Group Director, National Parks Board, Singapore

Strategies for Strengthening and Structuring the Role of Vegetation in Paris and the Greater Paris Metropolis (Virtual)

SPEAKERS:

Patricia Pelloux Deputy Director, Paris Urban Planning Agency Yann Fanch Vauléon Landscape Designer, Paris Urban Planning Agency

Q&A

Moderated by Augustin Maria, Global Lead for Cities and Climate Change, World Bank

15:30 - 17:30

Site Visit to Guangzhou Planning Exhibition Center

Coordinated by CCUD and Guangzhou Municipal Planning and Natural Resources Bureau

AGENDA

© Tuesday May 13

SESSION 2

09:00 - 09:15

Reflections of Day 1 and Site Visits

SPEAKERS:

Academy Participants

Moderated by Mia Linnea Callenberg, Environmental Specialist, GEF Secretariat

09:15 - 10:45

Theme: Nature in the City - Building Green and Blue Lnfrastructure to Enhance Urban Resilience

Keynote Presentation

SPEAKERS:

Till Rehwaldt Founder of Rehwaldt Landscape Architects

City Practices1 Panyu, Guangzhou: Green Infrastructure Investment Framework

SPEAKERS:

LIU Yanjing Rehwaldt Landscape Architects

WU Jie Guangzhou Urban Planning & Design Survey Research institute

City Practices 2 New York and Amsterdam: City Practice

SPEAKERS:

Professor Matthijs Bouw Weitzman School of Design, University of Pennsylvania

City Practices3 Shanghai: Megacity Environmental Governance in Shanghai: From Basic Security Safeguarding to Ecological Coexistence

SPEAKERS:

WANG Selan, President Board Chairman of Shanghai Environment Group Co., Ltd. (the listed environment subsidiary of Shanghai Chengtou Group)

Q&A

Moderated by Angelica Nunez, Practice Manager, World Bank

10:45 - 11:00

Coffee Break













AGENDA

© Tuesday May 13

SESSION 2

11:00 - 12:30

Theme: Tools to Support Planning and Investing in Green Urban Infrastructure

Natural Capital Accounting for Urban Green and Blue Assets

SPEAKERS:

HAN Baolong Research Center for Eco-environmental Sciences, Chinese Academy of Science

Tools Used to Develop Green Infrastructure Investment Framework in Cities in Turkiye and Haizhu Wetland Natural Capital Accounting

SPEAKERS:

Xueman Wang GPSC Program Manager, World Bank

Unpacking Urban Ecology: Insights from Guangzhou's Ecosystem Monitoring System and Practices

SPEAKERS:

LI Zhiqi Division Director, Guangzhou Forestry and Landscape Science Research Institute

Integration of Ecological Functions into Landscape and Project Design

SPEAKERS:

Bruno Marques President of International Federation of Landscape Architects

Li Xiong Vice President of Beijing Forestry University, Vice President of Chinese Society of Landscape Architecture

Paul Chan President of the Hong Kong Society of Landscape Architects

Q&A

Moderated by **Yoonhee Kim**, Practice Manager, Urban, Resilience and Land, World Bank

12:30 - 13:30

Lunch Break

AGENDA

© Tuesday May 13

SESSION 2

13:30 - 15:00

Integrating Green Infrastructure into Neighborhood Regeneration and GEF Pilots

SPEAKERS:

Overview by Xueman Wang, GPSC Program Manager World Bank GEF 7 Cities - Chengdu, Chongqing and Ningbo

Moderated by Chyi-Yun Huang, Senior Urban Specialist, World Bank

Short Introduction to Introduction to Site Visit Destination

SPEAKERS:

WANG Xiaobing Guangzhou Urban Planning & Design Survey Research institute

Site Visit

Coordinated by CCUD and Guangzhou Municipal Planning and Natural Resources Bureau

19:00 - 20:30

Reception













AGENDA

Wednesday May 14

SESSION 3

09:00 - 09:15

Reflection of Day 2 and Site Visit

SPEAKERS:

Academy Participants

Moderated by Pallavi Sengupta, World Bank

09:15 - 10:45

Research and Application of Integrated Urban Water Retention, Drainage, and Flood Control Systems

SPEAKERS:

LIU Guangqi Deputy Director of Water Treatment Institute, China Academy of Urban Planning and Design

Sponge City: Climate Resilience & Nature-based Holistic Solutions

SPEAKERS:

WANG Dong Director-General, Eco-city Design Center, Turenscape

Challenges and Solutions in Addressing Urban Flooding in the City of Bogota

SPEAKERS:

Vanessa Alexandra Velasco Bernal Habitat Chief Secretary, City of Bogota

Q&A

Moderated by Professor Ripin Kalra, Senior Research Fellow, Architecture and Cities, University of Westminster

10:45 - 11:00

Coffee break

AGENDA

Wednesday May 14

SESSION 3

11:00 - 12:00

Nature and Green Urban Infrastructure in GEF8 Participating Cities

SPEAKERS:

China, Malaysia, Mongolia, Philippines, and Sri Lanka

Moderated by the **GEF Secretariat**

12:00 - 13:00

Lunch Break

13:00 - 15:30

Group Discussion on Key Takeaways and Next Steps

This interactive session will bring together participants in pre-assigned small groups—considering language needs—to reflect on 1–3 key takeaways from the Academy and how these learnings can support their project implementation.

Session Format:

- · Group discussion and preparation for presentation 60 minutes
- · Group presentations (5 minutes per group) 40 minutes
- · Open-floor reflection and discussion 15 minutes
- · Closing reflections 5 minutes

Each group will complete a short template and share their insights through a brief 5-minute presentation. The session will conclude with an open discussion to highlight common challenges, creative solutions, and opportunities for continued collaboration across cities.

SPEAKERS:

City representatives

15:30 - 15:45

GPSC Next Steps

SPEAKERS:

Xueman Wang GPSC Program Manager, World Bank Aloke Barnwal Sustainable Cities Lead, GEF Secretariat

15:45 - 16:00

Coffee break











Wednesday May 14

SESSION 4 (joint session with infra4development)

Panel Discussion: Leveraging Urban Land and Infrastructure for Jobs and Resilience

This session is intended to bring together urban practitioners and the speakers of Infra4Development to share perspectives on leveraging urban land and infrastructure development to create jobs in a resilience urban environment.

Moderated by **Guangzhe Chen**, Vice President, Global Infrastructure Vice Presidency

SPEAKERS:

Zhi Liu Director, Peking University-Lincoln Institute Center for Urban Development and Land Policy **Stephane Straub** Chief Economist for Infrastructure, World Bank

Martin Rama Consultant, World Bank (Director of WDR 2013 Jobs, Former Chief Economist for SAR and LAC) Stephane Hallegatte Chief Climate Economist, World Bank

Panel Discussion: Financing Livable, Productive and Sustainable Cities

This session is intended to bring together urban practitioners and the speakers of Infra4Development to share perspectives on ways to finance urban development to build livable, productive and sustainable cities in Asia.

Moderated by **Sebastian-A Molineus**, Director, Strategy and Operations, Global Infrastructure Vice Presidency

SPEAKERS:

Ming Zhang Global Director, Urban, Resilience and Land, World Bank Vanessa Alexandra Velasco Bernal Habitat Chief Secretary, City of Bogota

Erik Berglof Chief Economist, AIIB

Rana Hasan South Asia Lead Economist, ADB

18:00 - 18:10

Conclusion of the Academy

SPEAKERS:

Ming Zhang Global Director, Urban, Resilience and Land, World Bank